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Dagsorden: 

1. Evaluering  

a. Turkis 25.05  

b. SEM milonga 
c. 06.06 Arken 

2. Status tilmeldinger workshop  

3. Besøg fra Argentina 14. juni til TangoLab og SEM workshop  

4. Respons/refleksion over hvad der blev sagt på sidste best. møde?  

5. Samarbejde med Brian/Malevaje   

6. Opgaver og roller i bestyrelsen eller udvalg  

7. Overblik over 2024 kig ind i 2025  

8. De unge tangodansere?  
9. kontakt til lokale musikere  
10. evt 

Referat 

Til stede: Elisabeth, Niels Christian, Jytte, Jan T, Jan P og Inger (ref) 

Afbud fra Birgit, Søren og Benny 

AD 1 – Evaluering 

a) Vi havde besøg af en guitarist. Nogle fandt det fantastisk og andre fandt det svært at danse til. 45 -60 

min vurderes er max. En forrygende surprise. Vi er meget tilfredse. 

b) En stor succes. En anerkendelse til vores SEM´ere.  

Ida og Lotte som DJ´S -forrygende. Nu ved vi at man også kan have to DJs på en aften. Vores nye lydanlæg 

fungerede fantastisk, maden blev også spist. SEM´erene var selvfølgelig gratis denne aften. Fremadrettet 

skal vi blive bedre til at kommunikere budskab og anerkendelse til vores SEM´ere og kommende SEM´ere. 

c) Endnu et fantastisk samarbejde på tværs. Denne gang med Michael. Lokalet er fantastisk, vi skal gøre 

noget i disse rammer. Vi vil gerne lave flere af disse inspirerende, nørdede tiltag. 

 

AD 2 – Status på tilmeldinger 

Hanny og Bryndis. Hold 2 er fuld. Der er plads til 4 par på hold 1.  

Crash Course 2. Der er stadig plads til nogle par, så del gerne budskabet. Det er fantastisk stemning og 

dygtige undervisere. Niveauet er både til ny-dansere og mere rutinerede. 

 

AD 3 - Besøg fra Argentina.  

14. FredagsPractica og Lab samt 16. juni gratis arrangement for SEM´ere 

Casandra og Santiago kommer og deltager i TangoLab og som DJ´s fredag den 14. juni. FredagsTango og 

Lab: Værtskab Niels Christian, Jytte, Jan x 2. 

Søndag den 16. juni vil vi gerne samles som SEM´er (dig og mig, som gør TangoAarhus mulig), om at skabe 

det bedst mulige miljø omkring det at engagere sig og skabe gode rammer at virke i. Det snakker vi om og 

finder løsninger på. Husk at melde jer til;)  

 

AD 4 - Respons /refleksion sidste bestyrelsesmøde 

Vi samler op på området, når bestyrelsen er samlet. 
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AD 5 - Samarbejde med Brian 

Brian Falk vil gerne samarbejde om Ariadne og Fernandos tilstedeværelse i Aarhus samt et crash Cource 

med Vals og Milonga som tema. Det vil vi meget gerne. Vi finder en form med klare roller og en god plan 

for hvem gør hvad, hvordan og hvornår med klare deadlines. Dertil fælles pr og markedsføring af 

partnerskab.  

AD6 - Opgaver og roller i bestyrelse og udvalg 

Ansvar, roller og opgaver skal vi have en snak om.  

Vi skal have parløb på opgaver og funktioner så foreningen er robust og viden fordelt på flest mulige. 

Vi skal blive bedre til at involvere tangovenner/medlemmer i foreningen, så det ikke er begrænset til 

bestyrelsesmedlemmer. 

Vi skal som bestyrelse være dygtig til at prikke kommende gode SEM´ere til specifikke afgrænsede opgaver. 

Tale om næste nyhedsbrev som afslutning på hvert bestyrelsesmøde. 

AD 7 – Overblik over 2024 og kig ind i 25 

Koordineringsudvalget kommer med oplæg på næste møde eller via mail. Input modtages gerne. 

 

AD 8 – De unge tangodansere 

Vi har et udvalg på dette område. Vi sætter punktet på næste møde og lader udvalget kommer med oplæg 

og tiltag. Elisabeth tager kontakt til Anja. Anja er fra Club Curius og er et event planlægger projekt henvendt 

til unge. Ligger i forbindelse med Frontløberne i Jægergårdsgade. Kunne være man kunne lave et 

samarbejde omkring en intro der?  

Vi tænker i playlister, som taler til yngre mennesker. 

 

AD 9- Kontakt til lokale musikere 

Hvem skal vi tage kontakt til og er det noget vi skal nu? 

Inger kontakter musikere i forbindelse med 26. oktober 2024. 

 

AD – 10 Evt. 

Vi har fået henvendelse fra Kulturbunkeren.  

Niels Christian og Jan T er tovholdere på at planlægge og koordinere. 

Jytte er super-booker på Danseparaplyen for søndagsdans. 

Jytte spørger om mulighed for domen 30/8 og Inger tjekker Arken.  

Dertil skal vi have lavet pr til Festugen, QR kode, DJ som kan tiltrække nye dansere.  

  

Tak for endnu et godt møde i skønne rammer og selskab. 


